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ایران یاریگر ادامه تحصیل زنان افغانستان است
معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده  اعلام کرد؛

معاون رئیس جمهور در امور زنــان و خانواده گفت: ایران 
یاریگر ادامه تحصیل زنان افغانستان است.

انسیه خزعلی، معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده 
در واکنــش به اعلام ممنوعیت تحصیل دانشــگاهی زنان 

افغانستان، در توئیتی ایران را آماده یاریگر در ادامه تحصیل 
آنها اعلام کرد.

توئیت معاون رئیس جمهور به شرح زیر است:
»در جلسه ای که در حاشیه آخرین نشست کمیسیون مقام 

زن با مدیر این کمیســیون داشتیم، ایشان از ایران به خاطر 
حمایت از زنان پناهجوی افغانی سپاســگزاری و تقدیر کرد.
اکنون نیز ایران آمادگی دارد برای ادامه تحصیل دانشگاهی 

یاریگر بانوان عزیز این کشور باشد.«

جامعه

اخبار کوتاه 

جلوگیری از یخ زدگی معابر شمال 
تهران با آماده باش نیروهای برف روب 
نیروهای برف روب شــمال تهران با آمــاده باش کامل از 
همان ساعات اولیه بارش علاوه بر برف روبی معابر ، عملیات 
جلوگیری از یخ زدایی را در ســطح معابر منطقه یک با هدف 

جلوگیری از لغزندگی انجام دادند0
به گزارش امتیاز، سید مهدی صباغ شهردار این منطقه  
شب گذشته به همراه رضا شرفی مدیر عامل سازمان پسماند 
شــهرداری تهران، امید آقایی معاون خدمات شهری و امور 
خودرویی این سازمان، سجاد امیرزادگان معاون امور مناطق 
سازمان بازرسی شهرداری تهران، مدیران شهری منطقه یک 
و... ضمن حضور در ســایت های برف روبی شمال تهران و 
نظارت مســتقیم بر عملیات برف روبــی اعلام کرد: بیش از 
۲00 نیروی خدمات شــهری و برف روب شهرداری منطقه 
یک و بیش از ۱۴0 ماشــین آلات بــرف روبی و مکانیزه از 
جمعه شــب به صورت آماده باش در ۱۴ ســایت مســتقر و 
با شــروع بارش اقدام به پخش شن مخصوص و برف روبی 
معابر شــمال تهران نمودند. او در این بازدید از شــهرداران 
نواحی خواســت با توجه به احتمال یخ زدگی ســطح معابر 
شــمالی تهران به دلیل بارش برف و برودت هوا نســبت به 
برف روبی کامل معابر و رفع هر گونه آبگرفتگی اقدام نمایند 
تــا از لغزندگی بیش از اندازه ســطح ســواره راه و پیاده راه 
جلوگیری شــود 0شــهردار منطقه یک  پایش عملیات برف 
روبی و رفع مشــکلات احتمالی را از وظایف اصلی مدیران 
شــهری منطقه دانســت و گفت: مدیران شهری باید سطح 
آمادگــی خود را برای عملیات برف روبی در روزهای ســرد 
زمســتانی شــمال تهران ارتقا دهند و نسبت به شارژ مجدد 
مخازن اقدام کنند0 وی مشــارکت شهروندان را در مدیریت 
شــهر به هنگام بارش برف موثر دانست و از آنها درخواست 
کرد به هنگام شرایط نامساعد جوی از تردد غیر ضروری در 
معابر به خصوص مناطق شمالی  خودداری نمایند و مدیریت 
شــهری را در برف روبی سطوح مقابل محل سکونت خود و 
تکانیدن پوشــش برف روی درختان همراهــی نمایند و در 
صورت مشــاهده افراد کارتن خواب و بی خانمان در ســطح 
منطقه  با سامانه ۱۳۷پلاس تماس بگیرند و اطلاعات مکانی 
فرد مورد نظر را اعلام نمایند تا نســبت به اعزام گشــتهای 
اورژانس خدمات اجتماعی و اسکان آنها در مدد سرا ها اقدام 

شود.

 انتخاب یک زن در حوزه بحران 
برای اولین بار در تاریخ بلدیه

رئیس ســازمان مدیریت بحران تهران گفت: برای اولین بار 
در تاریــخ بلدیه در منطقه ۱۵ یک خانم به عنوان مدیر بحران 
انتخاب شده است.علی نصیری رئیس سازمان مدیریت بحران 
تهران در یکصد و هفدهمین جلسه شورای شهر تهران با بیان 
اینکه ســازمان مدیریت بحران با یک بدنه نخبگانی تشکیل 
شده اســت گفت: اقدامات متعددی در حوزه مدیریت بحران، 
واکسیناســیون و ایمن سازی توسط سازمان انجام شده است.

وی ادامه داد: سند ایمنی قرارگاه کالبدی سهل تهران تدوین 
شده است و تمامی المان های شــهری اعم از راه ها و مترو و 
معابــر در قرارگاه کالبدی و ایمنی مورد بررســی قرار گرفتند. 
نصیری با اشــاره به گود برج میلاد گفت: با توجه به بودجه ای 
که از سوی شهرداری تهران تخصیص یافته است توانسته ایم 
این گود را ایمن کنیم. رئیس ســازمان مدیریت بحران تهران 
با بیان اینکه اعداد ایمنی همواره از مبحث آتش نشــانی است 
گفت: برای اولین بار در کشــور ۲۲ تیم ایجاد شــدند و روزانه 
ساختمان های تهران را رصد می کنند و تاکنون ۵۲۲ ساختمان 
را ارزیابی کنیم. وی با اشــاره به ایمن ســازی مراکز درمانی 
گفت: حرکت عملیاتی در حوزه حریق مراکز درمانی ایجاد شده 
است و در حوزه شــتاب نگارها نیز توانستیم شتاب نگارهای 
خــود را فعال کنیم. نصیری تصریح کرد: راه اندازی ســامانه 
ســیلاب های تهران در دستور کار اســت همچنین به دنبال 
راه اندازی ســامانه باد سنج هستیم و امسال نیز برنامه طوفان 
تهران به تصویب رســید. وی ادامه داد: اکثریت مدیران این 
سازمان از نیروهای داخلی شهرداری و البته ذی صلاح هستند. 
برای اولین بار در تاریخ بلدیه در منطقه ۱۵ یک خانم به عنوان 

مدیر بحران انتخاب شده است.

رئیس کل دادگســتری استان تهران از خروج از ورشکستگی یک شرکت تولیدی در حوزه 
فولاد با پیگیری ها و حمایت های قضائی خبر داد. به گزارش رســانه و ارتباطات دادگستری 
کل استان تهران، علی القاصی از خروج از ورشکستگی یک شرکت تولیدی در حوزه فولاد 
با پیگیری ها و حمایت های قضائی خبر داد و گفت: این شــرکت تولیدی که در حوزه فولاد 
فعالیت می کند، از سال ۱۳۷۹ در زمینه تولید میلگرد شروع به فعالیت کرد و به دلیل نوسانات 
بازار و واردات فولاد و کمبود نقدینگی دچار بحران شــد که در نهایت به موجب دادنامه ای 
در ســال ۱۳۹۴ حکم ورشکستگی آن صادر شد.رئیس کل دادگستری استان تهران با بیان 
اینکــه در اجرای ماده ۶۴ آئین نامه اجرایی قانون تصفیه امور ورشکســتگی، پرونده به اداره 
تصفیه امور ورشکستگی دادگســتری تهران ارجاع شد، خاطرنشان کرد: این اداره همزمان 
با پیشــبرد امر تصفیه و تشکیل ۱۸ پرونده بستان کاری، در راستای تحقق شعار سال مبنی 
بر تولید، دانش بنیان و اشــتغال آفرین و سیاست های کلان عدلیه در جهت حمایت از چرخه 
تولید، اقدامات لازم در جهت خارج کردن این واحد تولیدی از ورشکســتگی آغاز شــد. وی 
تصریح کرد: با اقدامات صورت گرفته و حمایت های حقوقی و قضائی، واحد تولیدی مذکور 
با تلاش های اداره تصفیه امور ورشکســتگی دادگستری استان تهران با ۱۵0 نفر کارگر که 
به صورت مستقیم در آن مشغول به کار هستند، از ورشکستگی خارج شد. القاصی در بخش 
پایانی سخنان خود با تاکید بر استمرار حمایت های حقوقی و قضائی از فعالیت های مشروع و 
قانونی تولیدکنندگان و واحدهای تولیدی اظهار کرد: شرکت تولیدی یاد شده تا پایان دی ماه 

سال جاری تحویل مالکان و سهامداران خواهد شد.

حجت الاسلام و المســلمین منتظری گفت: چند ماه اخیر شاهد بودیم 
یکی از برنامه هایی که در دستور کار دشمن قرار داشت و آن هم شکستن 
خطوط قرمز بود مسئله حجاب بود. دستگاه های مختلف روی این مسئله 
تبلیغ کردند که حجاب را بردارید وقتی در ملأ عام کشــف حجاب شــده 
قطعاً جرم اســت اما باید به لحاظ اعتقادی و فرهنگی روی این مســئله 
کار شود. حجت الاسلام و المسلمین محمد جعفر منتظری دادستان کل 
کشور در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه اخیراً نقل قولی از شما اعلام شده 
مبنی بر اینکه قرار اســت به زودی در رابطه با وضعیت حجاب، اتفاقاتی 
در کشــور رخ دهد در صورت تأیید چه اتفاقات و چه زمانی اجرا می شود؟ 
گفت: حجاب حکم الهی و واجب شرعی است و بگونه ای است که آیات 
متعددی داریم که به زن های مسلمان تکلیف شده که حجاب خود را حفظ 
کنند. وی بیان داشت: یک عده ای قائل هستند که حجاب امری شخصی 
است و شما نمی توانید فردی را موظف کنید به اینکه حجاب را رعایت کند 
این نوعی فرار از مسئله است به این معنا که مسئله حجاب دو بعد شخصی 
و اجتماعی دارد. وی افزود: بعد شــخصی این است که نمی شود یک زن 
را در حوزه شخصی ملزم به حجاب کرد. جایی که حریم خصوصی است 
الزامی به رعایت حجاب نیست هیچکس حق ندارد به حریم شخصی افراد 
ورود کند چرا حجاب را رعایت نکردید. دادســتان کل کشور تصریح کرد: 
بعد دوم اجتماعی است و وقتی قریب به اتفاق جمعیت مسلمان و پایبند به 
موازین شرعی هستند باید قوانین الهی رعایت شود.یک زن مسلمان مجاز 
نیست رعایت حجاب نکند و در قانون هم حجاب در انظار عمومی الزامی 
اســت. قانون وقتی رعایت حجاب را در مجامع عمومی الزامی کرده اینجا 
نمی توان گفت امری شــخصی اســت. وی ادامه داد: اگر فردی مسلمان 
نباشــد باید به احترام قانون تصویب شــده رعایت کرده و کشف حجاب 

نکند. وی بیان داشــت: در چند ماه اخیر شاهد بودیم یکی از برنامه هایی 
که در دســتور کار دشمن قرار داشت و آن هم شکستن خطوط قرمز بود 
مســئله حجاب بود. دستگاه های مختلف روی این مسئله تبلیغ کردند که 
حجاب را بردارید وقتی در ملأ عام کشــف حجاب شــده قطعاً جرم است 
اما باید به لحاظ اعتقادی و فرهنگی روی این مســئله کار شود. دادستان 
کل کشــور بیان داشت: بنابراین معتقدیم قبل از برخورد قضائی و قانونی 
بسیاری از کسانی که حریم شرعی را در امر حجاب رعایت نمی کنند ناشی 
از عدم اطلاع و بی توجهی به دستورات شرع مقدس اسلام بوده همچنین 

دستگاه های فرهنگی باید روی مسئله حجاب کار کنند.
منتظری با بیان اینکه بی حجابی ها ممکن است منجر به آسیب هایی شود، 
گفت: اینها ممکن اســت متوجه خود خانم ها شــود و درخواست ما از اهل 
رسانه و دستگاه های فرهنگی این است که فرهنگ ارتقای اعتقادی و توجه 

به آسیب هایی که ممکن است از این ناحیه متوجه خانم ها شود کار کنند.

اســتاد منابع طبیعی دانشگاه تهران گفت: در ســال ۱۳۳۲ ایران و ترکیه 
۱۸ میلیون هکتار جنگل داشــتند اما اکنون وسعت جنگل های ایران به ۱۲ 
میلیــون هکتار کاهش پیدا کرده و ترکیه جنگل های خود را به ۴0 میلیون 
هکتار رسانده است.دکتر حســن احمدی در مراسم بزرگداشت هفتادمین 
ســالگرد درگذشت استاد کریم ســاعی، بنیانگذار علوم نوین منابع طبیعی 
در ایران که در پردیس کشــاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران در کرج 
برگزار شد، با بیان اینکه امروز منابع طبیعی ایران در وضعیتی بحرانی است، 
گفت: اگر برنامه ای برای این بحران نداشــته باشــیم هر آنچه که داریم از 
بیــن خواهد رفت و اگر منابع طبیعی از بین برود کشــاورزی هم نخواهیم 
داشت.احمدی ادامه داد: تخریب کنونی منابع طبیعی در یک روند تاریخی، 
اجتماعی، اقتصادی و سیاسی و از ۶0 سال پیش آغاز شده است؛ باید برای 
جلوگیری از ادامه این روند فکری اساسی کرد. این استاد دانشگاه تهران به 
نقش جنگل ها و مراتع در جذب روان آب ها اشــاره کرد و گفت: یک هکتار 
جنگل به جــذب دو هزار مترمکعب آب کمک می کند و اگر جنگل از بین 
برود آب هم نمی تواند در خاک نفوذ کند همانطور که در سیل های سال های 
گذشــته در مناطقی که جنگل ها تخریب شده است دیدیم.احمدی با بیان 
اینکه از ۴۳ مخاطره طبیعی که در دنیا تعریف شــده است، ۳۴ مخاطره در 
ایران وجود دارد، افزود: مخاطراتی چون بحران آب، سیل، فرونشست زمین، 
بیابان زایی و ... نتیجه تخریب پوشش گیاهی است. وی در ادامه با انتقاد از 
تخریب جنگل ها در کشــور خاطرنشان کرد: سال ۱۳۳۲ ایران و ترکیه ۱۸ 
میلیون هکتار جنگل داشتند اما اکنون وسعت جنگل های ایران به ۱۲ میلیون 
هکتار کاهش پیدا کــرده و ترکیه جنگل های خود را به ۴0 میلیون هکتار 
رسانده است. این استاد دانشگاه تهران افزود: در ایران سالانه ۱0 هزار هکتار 
جنگل کاری صورت می گیرد؛ این رقم در کشــور چین ۱0 میلیون هکتار و 

در کره جنوبی ۱۵0 هزار هکتار اســت.وی به وضعیت فرسایش خاک هم 
اشاره کرد و گفت: در سیل اخیر، در گرگانرود، کرخه، دز و کارون فقط طی 
یــک هفته بیش از یک میلیارد تن از خاک های حاصلخیز از بین رفت این 
در حالی است که برای ترمیم خاک به ۶۴ سال زمان نیاز است. باید فکری 
اساسی جهت جلوگیری از این تخریب صورت بگیرد. احمدی با بیان اینکه 
از کودکی به ما یاد می دهند که زمین موجود زنده نیست، گفت: زمین زنده 
است؛ رودخانه ها رگ های زمین، جنگل ها شش های زمین، اقیانوس ها قلب 
زمین و میدان مغناطیسی شبکه عصبی زمین است. اگر انسان زمین را موجود 
زنده می دانست اینگونه آن را ویران نمی کرد. وی در پایان خاطرنشان کرد: 
ما هشت سال جنگیدیدم تا یک وجب از خاک این کشور را از دست ندهیم 
ولی چطور سالی دو میلیارد و ۷00 میلیون تن خاک از دست می دهیم. این 
میزان فرســایش به معنای از دست رفتن ۲0 تن خاک در هر هکتار است. 

چرا با زمین اینطور رفتار می کنیم؟

عضو شورای شهر تهران گفت: شهردار تهران تاکنون دو بار شفاهی گفته  که از رئیس 
جمهور در خصوص آلودگی هوای پایتخت حکمی دریافت کرده است.

۲۹ آذرماه بود که مهدی چمران در پاســخ به ســوال خبرنگار مهر مبنی بر اینکه آیا 
شهردار تهران از رئیس جمهور برای رفع آلودگی هوا حکمی دریافت کرده است یا خیر 
گفت: شهردار تهران این حکم را از نداشته و وزیر کشور کشور موضوع را دنبال می کند.
این در حالی اســت که ناصر امانی در گفت وگو با خبرنگار مهر مدعی است که شهردار 
تهــران تاکنون دو بــار اعلام کرده که در خصوص موضــوع آلودگی هوای پایتخت از 

رئیس جمهور حکمی دریافت کرده است.
این عضو شــورای شــهر تهران در همین رابطه گفت: شــهردار تهران تاکنون دو بار 
شــفاهاً گفته اند که از رئیس جمهور در خصوص آلودگی هوای پایتخت حکمی دریافت 
کرده انــد.وی اظهــار کرد: آقای زاکانی این ادعا را مطرح کرده اســت و در اوایل زمان 
حضور در شــهرداری تهران، مدعی شــدند که موضوع مبارزه با آلودگی هوای پایتخت 
را رئیس جمهور به شــهردار تهران تفویض کردند. امانی عنــوان کرد: همان زمان به 
شهردار تهران تذکر دادیم که این کار یک کار ملی است و شهرداری تهران صرفاً یکی 
از سازمان هایی است که در ارتباط با این موضوع درگیر است و اخیراً نیز ایشان پذیرفتند 
که این کار صرفاً مربوط به شــهرداری نیست و به نظر می رسد که این موضوع تا زمان 

خروج از بحران باید از سوی رئیس جمهور پیگیری شود.

رئیــس کانون بازنشســتگان تأمین اجتماعی تهــران از پرداخت معوقــات فروردین 
واردیبهشــت بازنشستگان خبر داد و گفت: معوقات سه ماه خرداد، تیر و مرداد ماه نیز تا 

پایان سال تسویه می شود.
علی دهقان کیا رئیس کانون بازنشستگان تأمین اجتماعی تهران، در خصوص پرداخت 
معوقات بازنشســتگان تأمین اجتماعی گفت: تاکنون معوقات فروردین و اردیبهشــت 

پرداخت شده وطی ماه های آینده نیز هر ماه یک معوقه پرداخت خواهد شد.
وی افزود: ماه آینده بازنشســتگان همراه با حقوق خــود مابه التفاوت حقوق تیرماه را 
به همین ترتیب تا پایان ســال معوقه مردادماه را دریافت خواهند کرد.دهقان کیا اظهار 
کرد: در حال حاضر این معوقه شــامل بازنشســتگان سایر ســطوح تأمین اجتماعی که 
مستمری هایشــان ۳۸ درصد همراه با ۵۱۵ هزار تومان افزایش یافت، می شــود. رئیس 
کانون بازنشســتگان تأمین اجتماعی تهران با اشاره به اینکه حداقل حقوق بازنشستگان 
تأمین اجتماعی ۵ میلیون و ۵۸0 هزار تومان است، تصریح کرد: به همین ترتیب حقوق 
بازنشستگان سایر سطوح نیز افزایش می یابد.وی افزود: بیش از ۶0 درصد بازنشستگان 
حداقــل بگیر هســتند و این احتمال وجــود دارد با توجه به کاهش قــدرت خرید این 
افراد، سال آینده تعداد حداقل بگیرها بسیار بیشتر شود.رئیس کانون بازنشستگان تأمین 
اجتماعی تهران در خصوص تعیین ســبد هزینه خانوار کارگران و بازنشســتگان نیز در 
ســال آینده اظهار کرد: هنوز میزان دقیق آن مشخص نیســت. رقم هایی از ۱0 تا ۳۲ 

میلیون تومان مطرح شده اما هنوز به نتیجه نرسیده ایم.

جلوگیری از بیکار شدن ۱۵۰ کارگر 
با حمایت های قضائی

کاهش ۶ میلیون هکتاری جنگل های ایران»کشف حجاب« در ملأ عام، قطعاً جرم است 

 ماجرای ماموریت رئیس جمهور
 به زاکانی در مورد آلودگی هوا

 پرداخت معوقات بازنشستگان 
تامین اجتماعی تا پایان سال

رئیس کل دادگستری استان تهران خبر داد:

استاد منابع طبیعی دانشگاه تهران اعلام کرد:دادستان کل کشور: 

رئیس کانون بازنشستگان تأمین اجتماعی تهران مطرح کرد؛عضو شورای شهر تهران  مطرح کرد؛

ما باید افرادی را در دانشگاه های کشور تربیت کنیم که بتوانند 
داروهای خاص و دانش بنیان را در داخل کشــور تولید کنند، نه 
این که صرفا بــه واردات داروهای خارجی و بازاریابی برای این 

داروها بپردازند.
وزیر بهداشــت گفت: از مردم درخواست کنیم سرمایه های خود 
را بــه جای این که برای خرید دلار و ســکه هزینــه کنند، به 
طرح های تحقیقاتی حوزه دارو اختصاص دهند و مطمئن باشــند 

که این طرح ها می تواند سودآور باشد. 
بهــرام عین اللهی، وزیر بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکی 
ظهر امروز در مراســم رونمایــی از ۶0 محصــول دانش بنیان 
دارویی مرکز رشد دانشــگاه علوم پزشکی تهران و بهره برداری 
از بخش آنژیوگرافی مغز بیمارســتان شــریعتی و دســتگاه دوم 
آنژیوگرافی مرکز قلب بیمارســتان بهارلو که در تالار دارالفنون 
ســتاد مرکزی دانشگاه علوم پزشــکی تهران برگزار شد، گفت: 
تولیدات محصولات دارویی دانش بنیان فرآیندی بســیارپیچیده 
اســت و برای تولید هر محصول، ســال ها کار علمی و جهادی 
انجام می شود تا در شرایط تحریم ها مردم ما بتوانند به داروهای 

دانش بنیان تولید داخل دست پیدا کنند. 
وی افزود: این روزها مردم ما نیــاز به اخبار امیدبخش دارند و 
از رسانه ها می خواهیم از تک تک دستاوردهای دانش بنیان نظام 
سلامت کشــور به صورت جداگانه گزارش تهیه کنند و ایرانیان 
را به پیشــرفت هایی که در داخل کشــور انجام می شود، امیدوار 
کننــد. همچنین در حال حاضر جوانان ما به الگوهای مناســبی 
احتیــاج دارند و قطعا دانشــمندان علوم پزشــکی و دارویی ما 
می توانند جزو الگوهای مطلوب جوانان باشــند و رسانه ها باید به 

معرفی آنها به مردم بپردازند.  عضو کابینه دولت سیزدهم تاکید 
کرد: دانشــگاه های علوم پزشــکی ما باید به تربیت متخصصان 
داروسازی بپردازند، نه افرادی که صرفا برای داروفروشی تربیت 
می شــوند. یعنی ما باید افرادی را در دانشگاه های کشور تربیت 
کنیم که بتوانند داروهای خاص و دانش بنیان را در داخل کشــور 
تولیــد کنند، نه این کــه صرفا به واردات داروهــای خارجی و 

بازاریابی برای این داروها بپردازند. 

برخی متخصصان برای سود بیشتر خودشان 
داروهای خارجی را تبلیغ می کنند 

عین اللهی با تاکید بر این که داروهای ایرانی در بسیاری از موارد از 
داروهای مشابه خارجی کیفیت بالاتری دارند، گفت: متاسفانه بعضی 
متخصصان ما برای سود بیشــتر خود برای داروهای خارجی تبلیغ 
می کنند و به بیماران توصیه می کنند که از داروهای مشــابه داخلی 
استفاده نکنند، این در حالی است که بسیاری از داروهای تولید داخل 

کیفیت بیشتری از نمونه های مشابه خارجی دارند و بیشتر می توانند 
در درمان بیماران مؤثر باشــند.  وزیر بهداشــت ادامه داد: بعضی از 
تحصن هایی که در ماه های اخیر جلوی وزارت بهداشت برگزار شده 
اســت، برای واردات داروهای خارجی بوده، این در حالی اســت که 
داروهای مشــابه داخلی با کیفیت بالا در کشور تولید می شود، ولی 
بعضا انجمن های مربوط به بعضی از بیماری ها، بیماران را تحریک 
می کنند که حتما برای آنها داروی خارجی وارد کنیم. ولی ما معتقدیم 
که کیفیت داروهای ایرانی بالاست و همه ما باید به هم کمک کنیم 
که محصولات تولیدشــده توسط جوانان خودمان به دست بیماران 
ایرانی برســد.  وی با اشاره به روند صدور مجوز واکسن های ایرانی 
در ماه های ابتدایی دولت ســیزدهم گفت: اصلاح بروکراسی اداری 
صدور مجوز برای داروهای تولیــد داخل و کاهش زمان تایید این 
داروها از جمله مواردی است که به صورت جدی بخصوص در حوزه 
واکســن کرونا در این دولت پیگیــری کردیم؛ به نحوی که تا قبل 
از روی کار آمدن دولت ســیزدهم، فقط واکسن برکت برای تزریق 
عمومی از ســازمان غذا و دارو مجوز گرفته بود، ولی ما در مدت سه 
ماه توانستیم سایر واکسن های تولید داخل را نیز بررسی کنیم و برای 

شش واکسن ایرانی دیگر نیز مجوز صادر کنیم. 
مردم مطمئن باشند که طرح های تحقیقاتی 

داروهای دانش بنیان سودآور است 
عین اللهی با تاکید بر لزوم افزایش سرمایه گذاری بخش خصوصی 
در حوزه تولید داروهای دانش بنیان گفت: وزارت بهداشــت تلاش 
می کند در حد توان خود برای تولید محصولات دارویی دانش بنیان 
بودجــه تخصیص دهد، ولــی ما نیاز داریم که به ســمت مردمی 
کردن پژوهش های حوزه سلامت برویم و از مردم درخواست کنیم 

ســرمایه های خود را به جای این که برای خرید دلار و سکه هزینه 
کننــد، به طرح های تحقیقاتی حوزه دارو اختصاص دهند و مطمئن 
باشند که این طرح ها می تواند سودآور باشد.  وزیر بهداشت ادامه داد: 
استفاده از ظرفیت خیران سلامت قطعا می تواند به افزایش سرعت 
تحقیقات دانش بنیان در حوزه دارو کمک کند. سال گذشته مجمع 
خیرین ســلامت یک هزار و ۶00 میلیارد تومان به نظام بهداشت 
و درمان کشــور کمک کرد، اما هنوز کمک های خیران به ســمت 
پژوهش های دارویی نرفته اســت و خیرین سلامت بیشتر در زمینه 
ساخت مراکز بهداشتی و درمانی فعالیت می کنند؛ ولی ما باید از آنها 
بخواهیم که کمک های خیریه خود را به طرح های دارویی کشــور 

بخصوص داروهای دانش بنیان نیز اختصاص دهند. 
عضو کابینه دولت سیزدهم تاکید کرد: در دولت سیزدهم توجهی 
جدی به تجهیز مراکز درمانی کشــور به دستگاه های به روز عرصه 
پزشکی انجام شده است و در این دولت ما توانسته ایم ۱۳۵ تجهیزات 
درمانی گران قیمت را برای مراکز درمانی سراســر کشور تهیه کنیم 
که از جمله آنها می توان به دستگاه نورولب بای پلین بیمارستان قائم 
)عج( مشهد، دســتگاه گامانایف مجتمع بیمارستانی یاس، دستگاه 
آنژیوگرافی مغز بیمارستان شریعتی و دستگاه آنژیوگرافی مرکز قلب 
بیمارستان بهارلو اشاره کرد که همگی در همین یک هفته گذشته 

به بهره برداری رسیده اند. 
وی در پایــان تصریح کرد: دشــمن در ماه های اخیر تلاش کرده 
است که چرخ رشــد علمی مملکت را متوقف کند که خوشبختانه 
در این زمینه موفق نبوده و به همت تلاشــگران عرصه دانشگاهی 
بخصوص در دانشگاه های علوم پزشکی کشور در رسیدن به مقاصد 

شوم خود ناکام مانده است.

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی: 

مردم به جای »خرید دلار و سکه« در »طرح های تحقیقاتی دارویی« سرمایه گذاری کنند


